
Výpis z uznesenia  č. 12  Komisie ŠKŠ pri MZ Rajec, konanej dňa 23.04.2020 

 

Komisia ŠKŠ  

1. zobrala na vedomie 

prijaté žiadosti aj napriek formálnym chybám 

 Aktívny park nedodal požadované podklady 

 RC Paletka podali neúplnú žiadosť  

 OZ Znalosť omeškanie v podaní žiadosti  

a navrhuje nasledovnú výšku dotácie :   

 Aktívny park      0,00 Eur 

 RC Paletka         0,00 Eur 

 OZ Znalosť      300,00 Eur  vyplatené až po reálnom vzniku nákladov. 

   
 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

 

Ján Kavec, v. r. 

predseda komisie ŠKŠ 

 

 

 

Za správnosť výpisu: Blanka Porubčanská 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Výpis z uznesenia  č. 13  Komisie ŠKŠ pri MZ Rajec, konanej dňa 23.04.2020 
 

 

Komisia ŠKŠ  

1. konštatuje, že 
Mesto Rajec  zabezpečilo dodržiavanie užívania vonkajších športovísk, MŠ a škôlok 

v pôsobnosti mesta podľa pokynov a nariadení vlády a hlavného či regionálneho 

hygienika.   

 

Za: 5    Proti: 0    Zdržal sa: 0 
 

 

 

 

Ján Kavec, v. r. 

predseda komisie ŠKŠ 

 

 

 

Za správnosť výpisu: Blanka Porubčanská 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Výpis z uznesenia  č. 14  Komisie ŠKŠ pri MZ Rajec, konanej dňa 23.04.2020 
 

 

Komisia ŠKŠ  

1. odporúča, že 
aby bolo všetkým nešportovým klubom a cirkvám pozastavené vyplatenie už 

odsúhlasenej dotácie ak ešte nebola vyplatená. V prípade že dôjde k odsúhlaseniu 

návrhu  zmeny rozpočtu, navrhujeme rozdelenie pridelených finančných prostriedkov 

nasledovne.   

MK Rajec                 3000  eur   za podmienky  zorganizovať v roku 2020 

podujatia:  Rajecký kros triatlon, Rajecký maratón -polmaratón-inline- štafety a 

detské behy, MS- v kros duatlone, Rajecký Borošovec    

OZ Aplauz                 500    eur  bez podmienky 

Futbalový klub      2000 eur      k už poskytnutým 4500 

Čerpanie pridelených prostriedkov bude možné až v dobe, kedy bude vládou povolené 

organizovanie športových a kultúrnych podujatí. Podmienkou je dokladovanie 

opodstatnených výdavkov podľa platného VZN s prihliadnutím na ekonomický vývoj 

spoločnosti, aby čerpanie neohrozilo chod či hospodárenie mesta.   Všetkým ostatným 

klubom už pridelenú dotáciu zrušiť.  

 

Za: 4    Proti: 0    Zdržal sa: 1 

        (PaedDr. Ján Mihalec) 

 
 

 

 

Ján Kavec, v. r. 

predseda komisie ŠKŠ 

 

 

 

Za správnosť výpisu: Blanka Porubčanská 
 

 

 

 

 

 

 


